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گیلان بــرای تأمیــن آب شــالیزار های 
خود به حداقل 3 میلیارد متر مکعب 
آب نیــاز دارد کــه بــه گفتــه مســئولان 
دراین زمینــه حداقل 30 تا 40 درصد 
کمبــود وجــود دارد وآب تحویلــی بــه 
شــالیکاران با جیره  بندی سختگیرانه 
تحویــل داده می شــود و ایــن مســأله 
بــه ایــن نگرانــی دامــن زده کــه مبادا 
شــالیکاران برای تأمین آب مورد نیاز 

خود از هر آبی استفاده کنند.
»صالح محمدی« رئیس سازمان 
جهاد کشــاورزی گیــلان در گفت و گو با 
»ایران «تصریح کرد: استان ما حدود 
238 هــزار هکتــار اراضــی شــالیکاری 
دارد کــه بزرگ ترین تولیدکننده ارقام 
بومــی و بــا کیفیــت برنــج بــه شــمار 
مــی رود. گیــلان رتبــه اول کشــور را از 
لحــاظ ســطح زیرکشــت و رتبــه دوم 
تولیــد برنــج را بــه خــود اختصــاص 
داده  اســت. وی افزود: هر ســاله بیش 
از یک میلیون و ۱00 هزار تن شــلتوک 
گیــلان  اســتان  شــالیزاری  اراضــی  از 
برداشــت می شــود کــه از ایــن مقــدار 
۷۵0 هزار تن برنج ســفید استحصال 

می شود.
 به گفته وی گیلان دارای 3۱۴هزار 
هکتار اراضی کشــاورزی اســت و 3۱۷ 
هــزار نفــر از مــردم اســتان در بخــش 
کشــاورزی مشــغول  فعالیت هستند؛ 
برنــج، چــای، زیتــون، پیلــه ابریشــم، 
بادام زمینی، زیتون، فندق و مرکبات 
کشــاورزی  محصــولات  عمده تریــن 
گیلان اســت. گیــلان همچنین یکی از 
تولیدکننــدگان مهــم طیــور در کشــور 

است.
آلودگــی  شــایعه  دیگــر  ســوی  از 
احتمالــی برخــی اراضــی شــالیکاری 
آبیــاری  بــا آب فاضــلاب  کــه  گیــلان 
به دنبــال  واکنش هایــی   می شــود 
داشــت و موجــب نگرانی مردم شــد. 
ماجرا از این قرار بود که هفته گذشــته 
فیلمی از ســوی خبرگــزاری جمهوری 

اسلامی منتشر شــد که نشان می دهد 
برخی اراضی شــالیکاری گیلان با آب 
آلــوده بــه فاضــلاب آبیاری می شــود. 
انتشــار این فیلم و صحت و ســقم آن 
موضوع پرســش ما از رئیس ســازمان 

جهاد کشاورزی گیلان بود.
بــه  واکنــش  در  محمــدی  صالــح 
انتشار فیلم آبیاری اراضی شالیکاری 
بــا فاضــلاب تأکیــد کــرد: متولــی آب 
وزارت نیــرو و آب منطقــه ای اســت و 
جهاد کشاورزی در واقع مصرف کننده 
آب اســت و اگر گزارشی مبنی بر ورود 
آب های آلوده در شالیزارها داده شود 
حتمــاً جهاد کشــاورزی ورود کرده و با 
دســتگاه های مرتبــط هماهنگی هــای 
لازم را انجام می دهد. وی خاطرنشان 
کرد: شــالیکاران برای آبیاری از منابع 
مختلف از جمله آب رودخانه، باران، 
چشمه و ایســتگاه های پمپاژ استفاده 
می کنند و در مناظقــی که رودخانه ها 
آلــوده اند متولی ما نیســتیم و محیط  
ایــن  در  منطقــه ای  آب  و  زیســت 
بخش وظیفه دارند و بهتر اســت آنها 

پاسخگو باشند.
وی با بیان اینکه ۱۷0 ایستگاه پمپاژ 
آب در گیــلان از چاه هــا و رودخانه هــا 
آب پمپــاژ کننــد، اظهــار داشــت: آب 
آلــوده ای از ایســتگاه های پمپــاژ وارد 

شالیزارهای استان نمی شود.
در  داشــت:  اظهــار  محمــدی 
اســتانداری گیــلان جلســاتی در حوزه 
آب برگزار می شود که یکی از مباحث 
آن همیــن موضــوع اســت و در ایــن 
ارتبــاط دســتگاه ها بایــد پاســخ دهند 
و تمــام تــلاش ایــن اســت کــه منبــع 
آلودگــی آب هــا حذف شــود تا شــاهد 

این چنین مواردی نباشیم.
ë  با آلوده کنندگان منابع آب کشاورزی

برخورد قضایی می شود
در همین حال »رامین حسین زاده« 
رئیس اداره محیط  زیســت شهرستان 
آســتانه اشــرفیه که گفته می شــود این 
اســت  بــه آن منطقــه  فیلــم مربــوط 
فیلــم  مــورد  در  گفــت:  »ایــران«  بــه 

نمی توانم تأییــد کنم که واقعاً مربوط 
در  ولــی  خیــر،  یــا  اســت  آســتانه  بــه 
مجموع بار دیگر تأکید می کنیم، علیه 
آلــوده کننــدگان منابــع آبــی خصوصاً 
سفیدرود و انهار توسط محیط  زیست 
اقــدام حقوقــی و کیفــری انجام شــده 

است.
کشــور  سراســر  اینکــه  افــزود:  وی 
دچــار خشکســالی و کــم آبــی اســت 
موضوع کاملًا درســت است ولی باید 
توجــه داشــته باشــید کــه جنــس کــم 
آبــی در اســتان گیــلان و مازنــدران بــا 
اســتان هایی مثــل زنجــان و قزویــن و 
حتــی تهران خیلی متفاوت اســت.در 
واقع خشکســالی اســتان گیلان آنقدر 
شــدید نیســت کــه از فاضــلاب بــرای 
آبیــاری مــزارع اســتفاده بشــود، البته 
ممکــن اســت به صــورت مــوردی در 
برخی جاها به دلیل نزدیکی به منابع 

فاضلاب این اتفاق افتاده باشد.
وی خاطرنشــان کــرد: اگــر موردی 
موضــوع  اینکــه  بــا  شــود  مشــاهده 
جــزو  کشــاورزی  آبیــاری  مدیریــت 
وظایــف امــور آب و جهــاد کشــاورزی 
ســوی  از  لازم  پیگیــری  حتمــاً  اســت 
محیط  زیســت معمول و گزارش های 
آن به مراجع قضایی ارسال می شود.
صنایــع  مــوارد  برخــی  در  همچنیــن 
ممکــن اســت باعــث آلودگــی منابع 
حالــت  دو  هــر  در  کــه  باشــند  شــده 
محیط  زیست حســب وظیفه نظارتی 
پیگیری و اقدام کــرده و نیز درمحاکم 
قضایــی در دســت پیگیــری اســت.در 
ضمن با توجه به اینکه محیط  زیست 
در ایــن خصــوص اقــدام کــرده، لازم 
است ادارات آبیاری و جهاد کشاورزی 
هم به عنوان متولیان اصلی کشاورزی 

و آبرسانی مستقیماً ورود کنند.
حــل  راهــکار  کــرد:  تصریــح  وی 
خانه هــای  تصفیــه  ایجــاد  معضــل، 
متولــی  کــه  اســت  شــهری  فاضــلاب 
اســت.  فاضلاب)آبفــا(  و  آب  آن 
پرونده های شــکایت در این خصوص 

در مراجع قضایی باز است.

ë  سهمیه  بندی آب در مزارع کشاورزی 
گیلان

در همیــن حــال »وحیــد خرمــی« 
مدیر عامــل آب منطقه ای گیلان هم 
در گفت و گــو بــا »ایــران« توضیح داد: 
مــا در اســتان گیلان 238 هــزار هکتار 
اراضــی شــالیکاری داریــم که ســالانه 
نیــاز بــه 3 میلیــارد متــر مکعــب آب 
دارد.حــال اگــر در مــوارد نــادری یک 
یــا کــم  از روی ســهل انگاری  کشــاورز 
توجهــی فاضــلاب را وارد مزرعه خود 
کنــد ایــن درســت نیســت مــا مســأله 
را بــه همــه نســبت دهیــم یــا بگوییم 
آب کشــاورزی آلــوده اســت.ما در دو 
نقطــه نزدیک شــهر رشــت بــا چنین 
مشــکلی روبــه رو هســتیم کــه در حال 
حــل مشــکل از طریــق نصــب پمپــاژ 

جهــت تصفیــه آب هســتیم کــه برای 
سال آینده حل می شود .همچنین در 
حال رایزنــی با جهاد کشــاورزی برای 
کشــت جایگزین غیر خوراکــی در این 
نقاط هســتیم.البته رئیس جمهور در 
جریان پانزدهمین ســفر استانی خود 
به گیلان از وضعیت 2 رودخانه شــهر 
گذر گوهررود و زرجوب رشــت بازدید 
کــرد و با اشــاره به مشــکلات ناشــی از 
آلودگی این 2 رودخانه بر ســاماندهی 
و رفع منشأ آلودگی  آنها تأکید کردند. 
وی خاطرنشان کرد: ما در گیلان برای 
آبیاری اراضی شالیکاری حدود 30 تا 
40 درصــد کمبــود داریم ،لذا امســال 
البتــه  و  ســختگیرانه  ســهمیه  بنــدی 

علمی را به کار گرفته ایم.
ســال   ۱0 حاصــل  برنامــه  ایــن 

مطالعــه علمــی و کارشناســی اســت 
و در دو ســال گذشــته در یک تــا نهایتاً 
دومــاه گرم ســال اجرایی می شــد، اما 
مجبــور  آب  کمبــود  به دلیــل  امســال 
شــده ایم در همه ماه هــا آن را اجرایی 
کنیم،هر چند ممکن اســت در برخی 
نقــاط به صــورت نقطــه ای محصــول 
محدودیــت  به دلیــل  را  شــالیکاری 
،ولــی  باشــیم  داده  دســت  از  آب 
خســارتی  مجمــوع  در  خوشــبختانه 
بابت این ســهمیه  بنــدی به محصول 
برنج استان وارد نشده و نخواهد شد.

وی تصریــح کــرد: ما بــرای تأمین 
کیــوی  جملــه  از  میــوه  باغ هــای  آبِ 
بــا هیــچ مشــکلی مواجــه نیســتیم و 
کمبــودی نداریم و آب مــورد نیاز آنها 

سهمیه  بندی نشده است. 

جیره  بندی آب در شالیزارهای سرزمین باران
آب منطقه ای استان گیلان از کمبود 40 درصدی آب مورد نیاز مزارع برنج خبر داد

 آلوده کنندگان آب کشاورزی تحت پیگرد قضایی قرار می گیرند

گاه
م ن

نی

ë  مدیر عامل آب منطقه ای گیلان :   ما در اســتان گیلان 238 هزار هکتار اراضی شــالیکاری داریم که ســالانه نیاز به
3 میلیارد متر مکعب آب دارد .

ë  در موارد نادری اگر یک کشــاورز از روی ســهل انگاری یا کم توجهی فاضلاب را وارد مزرعه خود کند  این درســت
نیست ما مسأ له را به همه نسبت دهیم یا بگوییم آب کشاورزی آلوده است ،البته ما در دو نقطه نزدیک شهر رشت 
با چنین مشــکلی روبه رو هســتیم که در حال حل مشــکل از طریق نصب پمپاژ جهت تصفیه آب هســتیم که برای 

سال آینده تکمیل می شود

 گروه ایــران زمین- المان ۱8 متری »تنگ ورشــو« بروجرد 
فروریخــت؛ طرحی که قرار بود به عنوان یک نماد در شــهر 
ملی ورشو خودنمایی کند تا مردم و گردشگرانی که به این 
دیار می آیند با دیدن این المان بدانند در شــهری هســتند 

که فرهنگ و تاریخش با ورشو گره خورده است.
هر چند ساخت این سازه در اوایل سال ۱400 کلید خورد 
و در مراحــل پایانی ســاخت قرار داشــت امــا از مدتی قبل 
پوســته بیرونــی این المــان ترک خورده و شــهردار دســتور 
توقــف ســاخت داده بود کــه در نهایت پوســته بیرونی این 

المان روز یکشنبه به یکباره فروریخت.
»یحیی عیدی بیرانوند«، شهردار بروجرد در گفت و گو با 
»ایران« گفت: پروژه تنگ ورشــو در میدان امام حســن)ع( 
بروجرد به علت عدم استحکام سازه ۱8 متری فروریخت.
وی با اشاره به اینکه این پروژه در ماه های پایانی سال ۹۹ 
آغاز شــد که در زمان شهردار قبلی بوده است، افزود: پوسته 
رویی تنگ »ورشــو« که از جنس سیمان بود از مدت ها پیش 
دچار ترک خوردگی شــده بود و ما آن را به علت مشــکلات 
فنی و نشســت ســازه متوقف کرده بودیم اما به دنبال وزش 
تندبادهای اخیر به یکباره کل پوسته فروریخت. وی تصریح 
کــرد: برای ســاخت ایــن المــان 500 میلیون تومــان هزینه 

شده بود.
عیــدی بیرانونــد ضمن عذرخواهــی از مــردم بروجرد، 
افــزود: بررســی های ما نشــان می دهد در ســنوات گذشــته 
مطالعــات فنــی و محاســبات علمــی درخصــوص اجرای 
المان فوق صورت نگرفته و این مســأله موجب فروریختن 

پوسته بیرونی المان قبل از تکمیل آن شده است.
وی از معرفــی طــراح، ناظر طرح و پیمانکار و جوشــکار 
ســازه به دادســرا خبرداد و تصریح کرد: تمام کسانی که در 
ایــن پروژه به نحوی دخالت داشــته اند به دســتگاه قضایی 
معرفــی خواهنــد شــد و شــهرداری همــه تــوان خــود را در 
راســتای برخورد با مقصرین این حادثه و جبران خســارت 

به اموال عمومی به کار خواهد گرفت.
در جریــان فروریختــن المــان میــدان امــام حســن)ع( 
رئیس اداره زیبا سازی شهرداری بروجرد عزل شد. شهردار 
بروجرد در پاســخ به اینکه به هر جهت بروجرد شــهر ملی 
ورشــو اســت و مردم بــا ریختــن المان تنــگ ورشــو انتظار 
دارند این المان با رعایت اصول علمی ســاخت و ســاز هر 
چــه زودتر برپا شــود توضیــح داد: با فروریختــن این المان 
کل ســازه جمع آوری شــد ،و به جای آن یک المان مناسب 
خواهیم ســاخت ولی این المان قطعاً تنگ ورشــو نخواهد 
بود.  ما در دو نقطه دیگر شــهر بروجرد نمادهایی ازورشــو 
داریــم یکی ســماور بزرگی در پــارک ســماور و دیگری مرد 

قلم زن در میدان قیام قرار گرفته است.
به گفته عیدی بیرانوند المان تنگ ورشو در میدان امام 
حســن)ع( اعتراضاتی در این خصــوص برانگیخته بود. در 
همین حال »فاطمه مقصودی« نماینده مردم بروجرد در 

مجلس نیز به »ایران« گفت: انتظار این است که مسئولان 
و دســت اندرکاران اجــرای ایــن طرح صادقانه و شــفاف در 
مــورد علــت فروریختن طرحــی که به نوعی بــا هزینه خود 

مردم بنا شده صحبت کنند تا گله مندی مردم رفع شود. 
وی افزود: این طرح در میدان یکی از محلات فقیرنشین 
بروجــرد در حــال اجــرا بــود و خــدای ناکــرده می توانســت 
ریــزش پوســته ســیمانی در زمانــی رخ دهــد کــه معمــولًا 
بچه هــای ایــن محلــه در میــدان مشــغول بــازی هســتند و 
حادثــه غیرقابــل جبرانی را رقــم بزند. لــذا امیدواریم این 

تلنگری برای مسئولان عمرانی شهر باشد.
ایــن توجیه که طرح در زمان شــهردار قبلی کلید خورده و 
مســئولیتش با شهردار جدید نیست صحبت درستی نیست 
و بــه نظر می رســد شــهرداری باید طرح را ابتــدا از نظر فنی و 
سازه ای تحویل می گرفت بعد کار را ادامه می داد اما متأسفانه 
فضای سیاسی به جای فضای عمرانی در شهرداری و شورای 

شهر حاکم است که به نفع مردم نیست.

سرنوشت عجیب سازه ای که قرار بود نماد »شهر ملی ورشو« شود

»تنگ ورشو« بروجرد فروریخت
تکمیل فرودگاه نیمه  کاره کرمانشاه آغاز شد

باند این فرودگاه قرار بود سال 96 با هزینه 80 میلیارد تومان  تکمیل شود که به دلیل سهل انگاری مسئولان وقت 
این هزینه اکنون  به 380 میلیارد تومان افزایش یافته است
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تکذیب شیوع وبا  در اصفهان
اصفهان - سخنگوی شرکت آبفای استان اصفهان با تکذیب شیوع 
وبــا و تأکیــد بر ســلامت کامــل آب شــرب اصفهــان، گفت: امســال 
مشــکل خاصــی در تأمین آب شــرب نخواهیم داشــت، درحالی که 
ســال گذشته آبرسانی ســیار داشتیم و امســال عدالت در توزیع آب 

رعایت خواهد شد.
به گزارش ایسنا، مهرداد خورسندی درباره افت فشار آب در برخی 
مناطق اصفهان، اظهار کرد: به گفته اداره کل هواشناســی اصفهان 
ایــن روزهــا و تا هفته آینــده در گرم ترین روزهای ســال قــرار داریم، 
امــا شــرکت آب و فاضــلاب همچون گذشــته به رســالت خود عمل 

می کند.
آزمون هــای  تمــام  روزانــه  به صــورت  داد:  ادامــه  همچنیــن  وی 
میکروبــی و شــیمیایی برای اطمینان از ســلامت آب شــرب توســط 

آزمایشگاه های شرکت آبفا انجام می شود. سخنگوی شرکت آبفای 
اســتان اصفهان اظهار کرد: باتوجه بــه در مدار قرار گرفتن تعدادی 
از چاه های متفرقه با هدف جبران کمبود آب شــرب و بهداشــت در 
فصل گرم ســال، آب اســتحصال شــده تمام این چاه هــا به صورت 
دائم گندزدایی و کلرزنی شــده و کنترل های بهداشــتی لازم توســط 
مرکز بهداشــت اســتان و شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان به 

صورت دائم انجام می شود.
وی تأکیــد کــرد: در حال حاضر تصفیــه خانه باباشــیخعلی با تمام 
ظرفیت در مدار قرار دارد، همچنین با وجود کاهش آبدهی، برخی 
چاه هــای متفرقــه نیــز در مــدار قــرار دارنــد و از طریق ســامانه های 
گندزدایی و کلرزنی زیر نظر مرکز بهداشــت و مرکز پایش بر کیفیت 
آبفای استان اصفهان کلرزنی و هر روز نمونه گیری و پایش می شود. 

بسیاری از آتش ســوزی های مراتع البرز عمدی 
است

کــرج - مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیــزداری البــرز می گوید مراتع 
استان بسیار خشک است و با جرقه ای آتش سوزی وسیع و غیرقابل 

کنترل اتفاق می افتد.
بــه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، حامد فرضی با اشــاره به اینکه 
۹۵ درصد آتش ســوزی هایی که در مراتع البرز اتفاق می افتد عامل 
انســانی دارد، اظهــار کرد: بخــش عمده این آتش ســوزی ها عمدی 
اســت. مدیــر کل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان البرز با اشــاره 
به اینکه ســهل انگاری گردشــگران و مســافران عامل مهمی در این 
امر اســت، اضافه کرد: مراتع ما بســیار خشــک اســت و بــا جرقه ای 
آتش ســوزی وســیع و غیرقابل کنترل اتفاق می افتد. فرضی با بیان 
اینکــه برخی از کشــاورزان نیز اراضــی خود را آتــش می زنند، گفت: 
این کار جرم محســوب می شــود و بــا افراد برخــورد قضایی صورت 

می گیرد. 
وی اضافه کــرد: هر اتفاقی مانند آتش ســوزی، تخریب، تصرف و... 
که خارج از ضابطه باشــد و در طبیعت اتفاق بیفتد جرم محســوب 
می شــود و قابل پیگیری اســت. وی بــا تأکید بر اینکــه نقاط بحرانی 
اســتان از حیــث بــروز حریق شناســایی و احصا شــده اســت، گفت: 
ملزومــات اطفای حریق از جمله آتشــکوب در اختیــار دهیاران قرار 
داده شــده اســت و تا نیمه اول تیرماه باقی ملزومــات نیز در اختیار 

آنها قرار داده می شود.

اجرای طرح کالابرگ الکترونیک در گرمسار
ســمنان - فرماندار گرمســار از اجرای طرح کالابــرگ الکترونیک در 

این شهرستان خبر داد.
بــه گــزارش خبرگــزاری صداوســیما، مهــدی صفرخانلو گفــت: در 
ایــن طرح که بــا نام اختصاری یار اجرا می شــود، بــه ازای هر یک از 
افــراد خانــوار، 200هزار تومان علاوه بر مبلــغ یارانه اختصاص داده 

می شود تا برای خرید شش قلم کالای اساسی استفاده شود.
وی افزود: کالاهایی که مشــمول خرید کالابرگی هستند شامل مرغ، 

ماکارونی، تخم مرغ، شیر، پنیر و روغن است.
بــه گفته وی، افــرادی کــه از سرشــماره کالابرگ پیامــک تخصیص 
اعتبــار دریافــت کردنــد، می توانند از طریــق اســتفاده از برنامه یار و 

یا استفاده از کد دستوری #2* از این یارانه کالابرگی استفاده کنند.

 کرمانشــاه- اگر قراردادی که ســال ۱3۹6 برای تکمیل 
باند اصلی فرودگاه بین المللی کرمانشــاه با مبلغ 80 
میلیــارد تومان منعقد شــد ، به ســرانجام می رســید ، 
اکنــون نه تنها ایــن فرودگاه پذیرای فــرود هواپیماهای 
پهــن پیکر بــود، بلکه حجاج کرمانشــاهی هــم مجبور 
نبودند برای ســفر حج ابتدا راهی تهران و از آنجا عازم 

عربستان شوند.
حمیدرضــا ســیدی معــاون وزیر راه و شهرســازی 
و مدیرعامــل شــرکت فرودگاه های کشــور بــه دعوت 
بهمن امیر ی مقدم استاندار روز یکشنبه به کرمانشاه 
آمــد و از باندهــای اصلی و موقت فــرودگاه بازدیدی 

داشت.
عملیــات اجرایــی احداث بانــد اصلی فرودگاه شــهید 
اشــرفی اصفهانــی کرمانشــاه طبــق قــول مدیرعامــل 
شــرکت فرودگاه های کشــور بــزودی آغاز خواهد شــد. 
ســهل انگاری مسئولان قبل سبب شده که تکمیل باند 
اصلــی این فــرودگاه به جای 80 میلیــارد تومان، 380 

میلیارد تومان هزینه روی دست استان بگذارد.
در پی بی تدبیری مســئولان گذشــته، طرح توســعه 
فرودگاه کرمانشــاه نیمه کاره مانــده آن گونه که تعداد 
پروازهای فرودگاه از ۱۷0 هم اکنون به ۶0 پرواز در هفته 
کاهش یافته به طوری که امسال امکان پرواز حجاج به 

سرزمین وحی از این فرودگاه فراهم نشد.
 باند موقت فرودگاه کرمانشاه در سال ۱3۹8 آماده 
بهره بــرداری بــود، امــا به دلیل عــدم پیگیری از ســوی 
مدیــران ســابق، تاکنــون امــکان اســتفاده پیــدا نکرده 
کــه بــا پیگیــری ویــژه و توافــق اســتانداری کرمانشــاه و 
ارتــش غرب و هوانیروز کرمانشــاه، شــمال باند موقت 
فرودگاه کرمانشــاه در حال آزاد شــدن و تسطیح است 
و این باند در آینده نزدیک شــاهد نشســت و برخاست 
 هواپیماهــای فوکــر، ایربــاس md ،۷3۷ و ســایر موارد 

خواهد بود.
بــا بهره بــرداری از باند موقت فــرودگاه، باند اصلی 
کاملًا آزاد خواهد شد و امکان تکمیل حدود ۵0 درصد 
باقی مانــده آن در کمتریــن زمان ممکــن مهیا خواهد 

شد.
مدیرعامل شرکت فرودگاه های کشور قول داد، باند 
موقت)تاکســی وی( فرودگاه شــهید اشرفی اصفهانی 
بــزودی بــه بهره بــرداری می رســد و عملیــات اجرایی 
احــداث باند اصلی هم  تا ســال آینده بــه بهره برداری 

خواهد رسید.
اســتاندار کرمانشــاه از عــدم انجــام بموقــع طــرح 
توسعه فرودگاه کرمانشاه که منجر به کاهش پروازهای 

این فرودگاه شده، به شدت انتقاد کرد.
بهمــن امیــری مقــدم با بیــان اینکــه باند فــرودگاه 
کرمانشاه نیاز به بازســازی کامل دارد، اظهار کرد: سال 

۱3۹6 قــراردادی به این منظور بســته بودند و قرار بود 
ایــن کار با 80 میلیارد تومان انجام شــود که متأســفانه 
کاری صــورت نگرفته و امروز بــرای انجام این پروژه به 

380 میلیارد تومان اعتبار نیاز است.
وی بــا بیان اینکه فرودگاه برای توســعه هر اســتانی 
ضروری اســت، گفت: با توجه به اینکه کرمانشاه هاب 
منطقه غرب اســت، برخورداری از زیرساخت مناسب 

فرودگاه از اهمیت بیشتری برخوردار است.
وی با اشــاره به پیگیری هایی که مســئولان کشــوری 
در این زمینه داشــته اند، عنوان کرد: قرار شــد در آینده 
نزدیــک قرارداد ایــن کار با پیمانکار منعقد و کار ظرف 
مــدت کوتاهــی انجــام شــود تــا فــرودگاه ما بــه حالت 
بین المللــی خودش برگــردد و هواپیماهای پهن پیکر 
بتواننــد در ایــن فــرودگاه نشســت و برخاســت داشــته 
باشــند و از طــرف دیگــر پروازهــای خارجی هــم از این 

فرودگاه برقرار شود.
استاندار کرمانشاه همچنین با اشاره به پیگیری های 
انجام شــده برای افزایش پروازهای فرودگاه کرمانشاه 
تــا زمــان انجــام بهســازی بانــد ایــن  فــرودگاه، گفت: 
درخواســت بــرای پــرواز از طریــق فــرودگاه کرمانشــاه 
تنهــا  حاضــر  حــال  در  دیگــر  طــرف  از  و  بالاســت 
هواپیماهای ســبک نظیر فوکر و ATR امکان نشســت 
و برخاســت در فــرودگاه کرمانشــاه را دارنــد، لــذا در 
جلســه ای با مدیرعامل ایــران ایر قرار شــد هواپیمایی 
جمهوری اســلامی پروازهــای خــود را از ATR به فوکر 

تبدیل کند تا ظرفیت بالا برود.
 همچنین در جلســه ای با مدیران شــرکت قشم ایر 
قرار شد بزودی دو پرواز به پروازهای فرودگاه کرمانشاه 

اضافه کنند.
اســتاندار کرمانشاه متذکر شد: با پیگیری و جلسات 
مستمر، مشکل معارض باند موقت فرودگاه رفع شد و 
با همکاری هوانیروز هم اکنون شرایط توسعه این باند 
فراهم است که شرکت فرودگاه های کشور هم همزمان 
با اقدامات هوانیروز، باید پای کار بیاید و تسطیح زمین 

اطراف آن را شروع کنند.

زهره افشار
خبرنگار


